
Bestyrelsesmøde 8 September 2020 

Mødested: Mølledalen 27 hos Hans  Nielsen 

 

Deltagere i mødet var: 

Marie Mikkelsen 

Klaus Nygaard Cramer Bjørn 

Leif Gregersen 

Kaja Mizzi 

Hans Nielsen 

 

Indledningsvis forsøgte Kaja Mizzi at blive koblet på, men det mislykkedes  

 

1. Siden sidst. 

Formålet med at anvende Dropbox til lagring af dokumenter blev drøftet, og hvis de enkelte 

bestyrelsesmedlemmer ønsker det kan Klaus være behjælpelig med installation ar link the 

Dropbox . 

Klaus meddelte at han på anfordring fra ejendomsmæglere udarbejder oplysningssedler når 

ejendomme handles. 

Der arbejdes på at 3 bestyrelsesmedlemmer Klaus Nygaard, Marie Mikkelsen og Leif 

Gregersen skal kunne være Nem ID administratorer for grundejerforeningen og have digital 

adgang. 

Klaus oplyste at ejendommen Mølleager nr.1 er handlet og en ny børnefamilie flytter ind 

omkring 1. Oktober. 

2. Nyt fra kasseren 

Financielle status: 

Konto Beløb  Kr 

Driftskonto 91.829,06    

Vejfond 329655,82     

Fest konto 7090.91   

Total 428.585,79   

 

3. Nyt fra vejteam 

3.1 Rensning af brønde 

Der er fundet et nyt firma Dan Sweep, der kan tømme brønde og feje vejene. 



Vi har indhentet tilbud på opgaven her for efteråret, og prisen er følgende excl moms: 

 Tømning af 29 rendestensbrønde 

 Incl. Deponering 29 x 60 ,00 = Kr. 1740,00 

 Fejning – opstart Kr.   785,00 

 Fejning 1 time Kr.   886,00 

 Samlede tilbud Kr. 3411,00 

Vi har per mail accepteret tilbuddet, og med hensyn til tidspunkt for tømningen kan vi bare 

ringe og aftale hvornår vi vil have arbejdet udført, så alle kan få oplysning om hvornår 

geden skal være fri for parkerede biler.. 

3.2 Efterårets container dage 

Containerne vil blive opstillet i dagene 30/10 - 01/11 og placeringen vil blive angivet ”PÅ EN 

OPDATERET TEGNING” over området 

3.3 Vejbump 

Det undersøges om det er tilladt at installere midlertidige vejbump og hvem der eventuelt 

skal give tilladelse hertil. Samtidig vil vi undersøge vilkårene og mulighederne for at 

anlægge permanente vejbump i forbindelse med udlægning af asfalt når fjernvarmerørene 

er udskiftet. 

4. 4 Nyt fra festudvalg 

Der er indtil nu ikke sket det store i festudvalget, og Co 19 situationen vanskeliggør 

arrangement af større sammenkomster, og udvalget følger udviklingen. Udvalget kunne 

også tænke sig at arrangere ad-hoc sammenkomster udendørs, så det kan kun blive med 

kort varsel: Herunder overvejes at arrangere ”gadetræf” i forbindelse med, at der 

indsamles affald til grønne containere i oktober. 

 

5 Nyt fra webmaster 

Ikke meget 

 

6 Eventuelt 

Næste bestyrelses-/julemøde er planlagt til afholdelse den 20 November hos Klaus fra kl. 18 

til 22. 

 

 

Ref: Vejudvalget 

 


